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Or.0003.1I.2019 Kolno, 3 września 2019 r.

Pan
Zbigniew Tadeusz Twarowski
Radny Rady Miasta Kolno

W odpowiedzi na interpelację nr 5 złożoną na sesji Rady Miasta w dniu ż2.08.2019
w sprawie kosztów adaptacji lokali oświatowych dot. pkt. 5, 6,7 uprzejmie wyjaśniam:

Pkt. nr 5 Proszę o przedstawienie wyliczenia - ile już wydano i ile będzie jeszcze kosztowała
adaptacja jednego skrzydła gimnazjum na potrzeby przedszkola,

Adaptacja jednego skrzydła gimnazjum na potrzeby przedszkola w robotach budowlanych nie
została rozpoczęta, nie zostały poniesione dotychczas żadne wydatki inwestycyjnę. Zostńa
opracowana koncepcja dostosowania segmentu ,,C" na potrzeby przedszkola. Koncepcja jest
do wglądu wUrzędzie Miasta.

Wg koncepcji warlość szacunkowa robót dot1,,cząca zrniany sposobu rrz}tkowania jednego sklzydła

byłego gimnazjunt na przedszkole rłynosi ok. 1 670 000.-zł brutto.

Pkt. nr 6 Proszę też o przedstav,ienie wyliczenia ile .juz wydano z budzetu miasta
na przeprol,vadzkę gimnazjum oraz ile jeszcze lniasto przeznaczy na dalsze roboĘ adaptacyjne
na potrzeby właściv,ego zorganizov,ania biblioteki miejskiej.

Na likividację gimnazjum w §,m ..przeprotł,adzkę" gimnazjum poniesiono kosźy osobowe
(pracorvnikór,v gimnazjum i szkół podstarł,orł_rch) ,uv zakresie przekazywania części mebli
i innego wyposazenia do szkoł podstarł,orłl-ch.

N,liasto szacuje koszt,v adaptacji części budl,Ńu byłego gimnazjum w zakresie robót
inlł,estycyjnych budowlanl,ch na wartość ok. 630 000,-zł brutto na potrzeby biblioteki
miejskiej. Koncepcja jest do wglądu w Urzedzie N4iasta.

Pkt. nr 7 Proszę o przed,stawienie v,llic:ełlitt .lukie będq kos:4, ł,emontu szkoły podstawowej
nl, ] ll, Kolnie i cł, mictsto ma mozliy,ości bud:erou,e do poniesienict tl,ch kosztów. Proszę tez

o udzielenie odpowiedzi czy na wypadek remontu szkoły podstavowej nr ] - dzieci będq uczyĆ

się w remontoy,ąnyłn budynku czy będq korzystały z innych nieruchomości.

Nie ma w chwili obecnej opracowanej dokumentacji technicznej remontu szkoły podstawowej

nr 1, nie przewtdziano tęz środków finanso\\ych w budzecie naż0I9 rok na ten cel. Miasto
poczyni starania o pozyskanie dotacji celowej na remont szkoły podstawowej nr 1.

W przypadku remontu uczniowie będą korzystac z budyŃu byłego gimnazjum wg potrzeb.

Dyrektor szkoły podstawowej nr 1 z dniem 01,09.2019 r.przej$w zarządtrwały nieruchomość

po byłym gimnazjum.

Do wiadomości:
1. Przewodniczący Rady Miasta Kolno
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